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PROTEST BUYSKADEBEWONERS GESMOORD

GroenLinks wil voetbalkooi in stadsnatuur
Het plaatsen van een omstreden voetbalkooi in de groenzone op de punt van de Buyskade naast de rode fietsersbrug is nog
niet van de baan. Met een slinkse bestemmingsplanwijziging probeerde het stadsdeel de kooi door te drukken. De voorschrif
ten stellen dat er slechts 2 procent van een groenzone bebouwd mag worden. Maar in het nieuwe ‘paraplubestemmingsplan’
van West is een zinnetje verstopt dat die 2-procentregel voor Westerpark-Zuid afschaft. Toevallig net het gebied waar de 
Buyskade onder valt. 

Het buurtcomité Zuidpunt Buyskade kwam er vorig jaar achter dat in de voorschriften stond dat in groene zones de bebouwing 
maximaal 2 procent mag bedragen. Door het plannen van een kooi werd dat aan alle kanten overschreden. Het comité ging met
succes in beroep en het besluit tot plaatsing werd vernietigd. Tijdens de raadsvergadering van 20 december werd vervolgens
toegezegd dat er een nieuwe consultatieronde plaats zou vinden voor de invulling van deze groenzone, waarbij de buurtregis
seur, een speelruimtespecialist, bomenspecialist Joep van Kesteren, ambtenaren jeugdbeleid en speelplekkenactie, veiligheids
beleid, sportbuurtwerk, opbouwwerk, de ontwerper, schoolkinderen en ook Thea de Boer en Véro Crickx van het buurtcomité 
betrokken zouden worden. Dit alles onder leiding van de heer Grool, beleidsadviseur stadsdeel West. Inmiddels hebben een
aantal gesprekken plaatsgevonden. Tot zover geen vuiltje aan de lucht.
Enkele weken geleden las Thea de Boer het nieuw aan te nemen, zo’n tachtig pagina’s tellende, ‘paraplubestemmingsplan’ voor 
stadsdeel West, dat voornamelijk over toegangsgebouwen, kinderdagverblijven, dakterrassen, kiosken en scootsafes handelt. Tot
haar grote schrik en verbazing zag ze een heel kort zinnetje dat verwijst naar de bestemming ‘groen’ (het enige in het hele plan)
in Westerpark-Zuid en waarmee het maximale bebouwingspercentage van 2 procent wordt geschrapt omdat het onwerkbaar zou
zijn. In de toelichting is te lezen dat de problemen rondom de te plaatsen voetbalkooi hier aanleiding voor vormden. Thea
schreef een brief aan de deelraad en ging samen met Véro Crickx naar de raadsvergadering van 22 mei om in te spreken. Het plan
had vanaf 19 januari gedurende zes weken ter inzage gelegen en die tijd was inmiddels allang verstreken. Véro vroeg waarom hier
tijdens de raadsvergadering op 20 december met geen woord over was gesproken en er dus geen sprake was geweest van open
heid. De raadsvoorzitter (GroenLinks) onderbrak haar tot twee maal toe (in de drie minuten spreektijd die ze had); de tweede
maal omdat zij het woord ‘achterbaks’ bezigde. De meeste leden van de raad bleken ook niet op de hoogte te zijn van dit besluit.
Thea: ‘Niet alleen voor ons als buurtcomité kan dit grote gevolgen hebben, ook andere belangengroeperingen die zich inzetten
voor het groen in dit deel van de stad kunnen hier de negatieve vruchten van plukken. Ook zij hebben dit niet gezien want er is
niet op gereageerd tijdens de periode dat het plan ter inzage lag.’ Dirk de Jager, portefeuillehouder Ruimtelijke Ordening, die zelf
niet bij de laatste raadsvergadering aanwezig was, is om een reactie gevraagd over het feit waarom hier niet over is gesproken
tijdens genoemde raadsvergadering van 20 december. In zijn antwoord wordt deze vraag niet beantwoord. De Jager schrijft dat er
een persbericht is uitgegaan over het paraplubestemmingsplan. In het persbericht staat alleen dat er een wijziging is in het 
bestemmingsplan Westerpark-Zuid. Aangezien het hele paraplubestemmingsplan andere onderwerpen behandelt ligt het niet
voor de hand dat het déze wijziging zou betreffen. Hij legt voorts uit dat er geen gebouwen in groenzones mogen verrijzen. Een 
voetbalkooi is dan wel geen gebouw, maar kan een groenzone volledig teniet doen. De vraag is of dit bijdraagt aan de geloofwaar
digheid van een partij als GroenLinks, die pretendeert voor groenbehoud te zijn.
Thea de Boer heeft met haar oplettendheid wel iets bereikt. Zoals De Jager schrijft is na de discussie in de raadsvergadering van
22 mei het paraplubestemmingsplan in tweeën gesplitst. Deel 1 van het bestemmingsplan is inmiddels op 5 juni aangenomen.
Deel 2, het voorstel voor het schrappen van het bebouwingspercentage in de bestemming groen, wordt later aan de raad voorge
legd.
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